
Minnesanteckningar Näringslivsråd 8 april 2024 
 

Närvarande: 

• Ola Wigg (Politik)  

• Lars Hed (Politik)  

• Andreas Högdahl (Politik)  

• Erik Hedlund (Kommunorganisationen)  

• Tomas Ahlström Agner (Kommunorganisationen)  

• Jenny Norberg (Kommunorganisationen, adjungerad)  

• Eva Brusell Eriksson (Nordanstigs företagarförening)  

• Pär Johansson (Nordanstigs företagarförening) 

• Christer Moberg (Nordanstigs företagarförening) 

• Ingeli Gagner(Nordanstigs företagarförening) 

• Elisabeth Lindberg (Arbetsförmedlingen, adjungerad) 

 

Frånvarande:  

• Fredrik Lentz mötes ordf (Nordanstigs företagarförening)  

 

Val av ordförande: Lars Hed 

Val av sekreterare: Tomas Ahlström 

Val av justerare: Ola Wigg 

 

 

Organisering av näringslivsfrågor i Nordanstigs kommun. 

 

Erik Hedlund informerar att Mia Järliden slutat som näringslivschef och att Jenny Norberg under 

våren 2024 kommer att vara tillförordnad. Detta med bakgrund av att hon nyligen fått en tjänst som 

kultur- och fritidschef samt har kunskap och erfarenhet från näringslivsfrämjande arbete. 

 

 

Föreläsning kompetensförsörjning: Elisabeth Lindberg, Arbetsförmedlingen 

Elisabeth berättar om Arbetsförmedlingens uppdrag som statlig aktör och en del regelförändringar som 

är i antågande.  

Exempelvis att det kommer bli tuffare att vara arbetslös då ersättningarna snabbare kommer fasas ner 

och det kommer ställas större krav att arbetslösa flyttar om de erbjuds arbete på annan ort, exempelvis 

de nya industrierna i Norrbotten och Västerbotten men också till södra Sverige. Man kommer här att 

titta på arbetslösheten i länet vilket medför svårigheter då Gävleborg har i ett nationellt perspektiv en 

mycket hög arbetslöshet även om denna i första hand härrör från de södra delarna av länet.  



Arbetsförmedlingens analys är att det är en tuff framtid med en åldrande befolkning och en stor 

efterfrågan på arbetskraft som inte kan mötas av de människor som väntas komma in på 

arbetsmarknaden de närmaste åren.  

Arbetsförmedlingen söker aktivt närmare kontakt med arbetsgivarna för att lösa dessa utmaningar i 

samverkan.  

Erik Hedlund tillägger att samma utmaning finns för bemanning av kommunens verksamheter samt att 

det behövs fler människor om både företag och offentlighet lokalt i Nordanstig ska kunna fylla sina 

vakanser.  

Christer Moberg tillägger att man med andra företag delfinansierar teknikcollage och deltar på 

industriveckan. Man anser att det är viktigt att industriföretagen samlat får tillgång till fler kunniga 

medarbetare. Alla industriföretag gynnas på sikt av sådan samverkan.  

 

Dialog om områden för samverkan mellan Nordanstigs kommun och föreningen Nordanstigs 

företagare och turism. 

 

Ingeli Gagner lyfter fram frågor som föreningen diskuterat kring som viktiga för gemensamma forum.  

• E4 och skyltning 

• Marknadsföring av turistiskt utbud i Nordanstig. 

• Motivation av skolelever att fullfölja sin skolgång  

 

Mötet är överens om att det är viktigt att följa frågan om skyltning vid en nydragning av E4 genom 

Nordanstig så att företag med verksamhet för möjlighet att exponeras mot biltrafikanter.  

Mötet har en diskussion om digital bokningsbarhet för turistföretag och det beslutas att Linda Beigler 

ska bjudas in till framtida näringslivsråd för att visa på möjligheterna att exponera sig på plattformen 

Hälsingland. 

 

Övrigt 

Det diskuteras att föreningen Nordanstigs företagare och turism ska få förutsättningar att utse reserver 

som kan delta på näringslivsrådet i de fall en ordinarie representant inte har möjlighet att delta vid ett 

sammanträde. Ola Wigg framhåller betydelsen av strukturer och kontinuitet bland mötesdeltagarna 

men att det kunde vara rimligt att ge föreningen möjlighet att utse två suppleanter som kan tillfrågas 

vid ordinarie representants frånvaro. Detta behöver dock formaliseras och beslutas. 


